
 
 This manual is for reference only. Please refer to the actual product for the specific functions and appearance of the 

product. Please read it carefully before using this product and keep it in a safe place for future reference.

本手册仅供参考，产品具体功能及外观请以实物为准。使用本产品前请先仔细阅读，并妥善保管，以备查阅。



NoiseWall SR-BH600

In-flight charging 
adapter

3.5mm audio cable(1m)

User Manual

Micro USB charging cable (60cm)

Carrying Case

Packing List



1. Volume+ / Previous Button

2. Multi-Function Button

3. Volume- / Next Button

4. ANC Switch (On/Off)

5. Charging Port

6. 3.5mm AUX port

7. Microphone

8. Indicator
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Note: BT=bluetooth, ANC=active noise cancelling

Model SR-BH600

Bluetooth Version V5.0

Range approx.10m

Frequency Response 20-20KHz

Profile A2DP, AVRCP, HSP, HFP, CVC

Supported Audio Format(s) SBC, AAC

Impedance 32 Ω

Driver Φ40mm

Battery Capacity 400mAh

Charge Time approx. 2.5 hrs

Playtime
approx. 12 hrs (BT ON, ANC ON) 
approx. 16 hrs (BT ON, ANC OFF)
approx. 40 hrs (BT OFF, ANC ON) 

Standby time (BT connected)
approx. 33 hrs (ANC ON)
approx. 65 hrs (ANC OFF) 

Dimensions 185×170×75mm

Weight 230g (approx.8oz)

Specifications



Wear the headphones and adjust to a 
comfortable size and position as the 
picture on the right.

How to Wear

Power On / Off

  Power ON 

  press and hold multi-function 
button for 4s, red & blue indicator 
flashing alternately, with voice 
prompts "power on"

  Power OFF

  press and hold multi-function 
button for 4s, red indicator flashing 
3 times, with voice prompts “power 
off”



1. If not connected with any devices, the SR-BH600 will 
enter pairing mode automatically after power on. 

2. If already connected with a device, the SR-BH600 will 
automatically connect with the last device connected. 
Or if you'd like to pair and connect SR-BH600 with 
another device, when SR-BH600 is powered off, press 
and hold multi-fucntion button for 5 seconds to enter 
pairing mode. When entering pairing mode, red & 
blue indicator flashing alternately with voice prompts 
"pairing".

3. Select “Saramonic BH600” on your device.
4. Connected successfully with voice prompts “connected”.

Notes: The pairing mode could last for 10 minutes. If not 
connected with any devices for more than 10 minutes, the 
headphone will be powered off automatically.

Pairing

Reset

When SR-BH600 is powered on, press and hold       at 
the same time for 5s, the SR-BH600 will be reset with voice prompts 
"du", all pairing record will be cleared and SR-BH600 will enter 
pairing mode with red & blue indicator flashing alternately.



Button Controls

Audio / Video Play

Play / Pause Press ×1

Next Press and hold for 2 seconds

Previous Press and hold for 2 seconds

Volume up Press ×1

Volume down Press ×1

Calls

Answer / End a call Press ×1

Reject a call Press ×2

Call the latest number Press ×2

Voice Assistant

Activate voice assistant Press ×3



AUX

AUX

Aux-in

When the SR-BH600 is connected to the device using 
audio cable via the AUX port, the SR-BH600 will switch to 
AUX mode automatically, and Bluetooth connection and its 
function will be disabled.

Indicator 

ON OFF

ANC On / Off

ANC ON
Slide the ANC switch to ON, green
indicator will be on

ANC OFF
Slide the ANC switch to OFF,
indicator will be off



1. Please make sure the SR-BH600 is connected with the 
first device successfully. 

2. Disconnect the bluetooth connection of the 1st device, 
the SR-BH600 will enter pairing mode automatically. 

3. Pair and connect SR-BH600 with the second device. 
4. Find SR-BH600 in the bluetooth list of the first device and 

connect again to connect two devices simultaneously.

Connect an Additional Bluetooth Devices 

Charge the headphones 

Indicator & Voice Prompts Status

 Red indicator flashing with"Dudu" Low battery 

   Solid red Charging

   Indicator off Fully charged



Q&A

Q: Failed to connect devices with headphones? 
A: Please ensure your headphones in pairing mode. Then delete the pairing record on the Bluetooth 

devices and reconnect with headphones.

Q: Failed to turn on the headphones? 
A: Please check the battery status of your headphones. 

Q: Can I replace the battery in the headphones? 
A: No. These headphones use a built-in non-detachable Li-Polymer battery which can not be replaced. 

Q: Can I use the headphones while driving? 
A: For your safety, we strongly recommend you do not use headphones while driving in order to avoid 

distractions. 

Q: Why is the connection sometimes disconnected within 10 meters?
A: If there are many WiFi routers, 4G signals, high-power electrical appliances and etc when using, it 

may be interfering with the Bluetooth connection. It can be solved by changing the environment or 
reconnecting.

Q: No sound from my computer or mobile phone? 
A: Please check if the output channel of your computer supports the A2DP profile. Also check the volume 

settings on your headphones and computer/mobile phone. 

Q: Why am I unable control the volume of a track playing on my mobile phone's APPs? 
A: The configurations of various application softwares are different, the headphones may not be completely 

compatible with some APPs. 

Q: What should I do if the Bluetooth connecting function cannot close or open?
A: Please reset the Bluetooth function of the headphones by inserting an audio cable into the audio port 

and removing it. 

Q: Why does Bluetooth turn off when I connect an audio cable? 
A: This is one of BH600 special features. When the user inserts an audio cable into the audio port, all 

Bluetooth feature buttons temporary stop working and Bluetooth turns off. 
     The Bluetooth will be available again when pulling out the audio cable. 



1. Read, follow and keep these instructions.
2. For the best possible experience, always use the product as described by the manufacturer.
3. Always handle your headphones with care and protect them from external damage.
4. Clean your headphones using a soft dry cloth. Never use water, cleaning detergent, leather polish or 

other substances as they may damage your headphones permanently.
5. Avoid exposure to extreme conditions such as very cold or hot temperatures, mahnetic fields or damp 

environments.
6. Listening to music at high volume for prolonged periods of time can cause permanent damage to your 

hearing.
7. Contains small parts and are not suitable for children age three (3) and below.
8. The headphones contain magnetic material.
9. The headphones contain a Lithium battery. If misused or damaged it can become a hazard and is at risk 

of explosion.
10. Should a battery cell leak, do not allow the liquid to come in contact with skin or eyes.
11. The headphones must be switched off before boarding an aircraft.
12. The headphones must not be disposed of with regular household waste. Please dispose of in  

accordance with local regulations.
13. Do not use your headphones in the immediate proximity (10 cm) of a pacemaker.
14. Do not subject the product and included accessories to abnormal wear and tear.
15. Do not expose the headphones to temperatures below -20°C or above +45°C.
16. Do not charge the headphones in temperatures below 0°C or above +45°C.
17. Do not attempt to burn the headphones. The battery could explode causing injury and death.
18. Do not attempt to open, modify, disassemble, repair or in other way access the internal structure of the 

headphones. They are not user serviceable.
19. Do not use or store the headphones near to a vehicle airbag due to risk of injury.
20. Do not use headphones while driving, jogging or walking through traffic areas. Headphones effectively 

isolate external sound and noise, which means that when in use, you might not be able to hear your 
surroundings.

21. Do not drop, sit on or cause other unusual impact to the headphones.
22.Do not expose to fire, water or high voltage equipment.
23. Do not expose the product to rain or moisture.
24. Do not use the headphones near water, bathtubs, sinks, saunas, pools, other liquids or moist areas.

Safety Instructions



SR-BH600 耳机 说明书耳机便携包

包装清单

3.5mm 音频连接线 （1 米）Micro USB 充电线（60cm） 航空转接头



1. 音量 +/ 上一曲

2. 多功能键

3. 音量 -/ 下一曲

4. ANC（主动降噪）开关

5. 充电孔

6. 3.5mm AUX 音频接口

7. 麦克风 

8. 指示灯

产品结构
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型号 SR-BH600

蓝牙版本 V5.0

操作距离 约 10m

频率响应 20-20KHz

支持协议 A2DP, AVRCP, HSP, HFP, CVC

支持音频格式 SBC, AAC

阻抗 32 Ω

驱动单元 Φ40mm

电池容量 400mAh

充电时长 约 2.5 小时

播放时长
  约 12 小时（蓝牙连接开，降噪开） 
  约 16 小时（蓝牙连接开，降噪关） 
  约 40 小时（蓝牙连接关，降噪开）

待机时间（蓝牙已连接）
约 33 小时（降噪开）
约 65 小时（降噪关）

尺寸 185×170×75mm

重量 约 230 克

参数



展开并戴上耳机，将耳机按下图所示方向调整至
舒适位置。

如何佩戴

电源开启 / 关闭

 电源开启
  长按多功能键 4 秒， 红蓝灯交替

闪烁，语音提示“Power On”

 电源关闭
  长按多功能键 4 秒，红灯闪烁三

次，语音提示“Power Off”



1. 初次连接情况下，SR-BH600 会在开机后自动进入配

对模式。

2. 设备跟耳机有过连接记录的情况下，SR-BH600 在开

机后会自动回连最后一次连接过的设备。如果想连接

第二台设备，在耳机开机后，长按多功能键 5 秒进入

配对模式。配对模式状态下，红蓝灯交替闪烁，语音

提示“pairing”。

3. 在您的设备上选择蓝牙名称“Saramonic BH600”。

4. 连接成功，语音提示“connected”。

1. 开机状态下，同时长按 和  约 5 秒清除已

配对记录，重新进入配对模式。

2. 语音提示“du”一声 , 红蓝灯交替闪烁。

注意：配对模式将持续 10 分钟，如 10 分钟内耳机未与任
何蓝牙设备连接将自动关机。

配对

重置



按键介绍

播放

开始 / 暂停 短按 ×1

下一曲 长按住 2 秒

上一曲 长按住 2 秒

增加音量 短按 ×1

降低音量 短按 ×1

通话

接听 / 挂断电话 短按 ×1

拒接电话 短按 ×2

末号重播 短按 ×2

语音助手

激活语音助手 短按 ×3



AUX

有线连接设备

通过 AUX 接口插入音频线连接设备，耳机会自动切换到
AUX 模式。

AUX 模式下，SR-BH600 蓝牙连接及蓝牙控制功能自动
关闭，无法使用。

指示灯

ON OFF

ANC开关(自动降噪功能)

ANC 开 ANC 开关拨至 ON 绿灯常亮 

ANC 关 ANC 开关拨至 OFF 指示灯熄灭

AUX



1. 确保耳机与第一台设备已经成功连接。   

2. 在第一台设备上断开蓝牙连接，耳机会自动进入配对模式。  

3. 开启另外一台设备的蓝牙功能，并搜索蓝牙设备，选择

Saramonic BH600 进入配对并连接成功。  

4. 	回到第一台设备上，选择蓝牙列表中的 SR-BH600 并连接。

此时 SR-BH600 同时连接了 2 台设备。

多连接设备 （无线连接）

耳机充电

指示灯 & 语音提示 状态

    红灯闪烁，语音提示“dudu” 低电量

      红灯常亮 充电中

      指示灯熄灭 已充满



问：耳机无法连接设备？
答：请确保您的耳机处于配对模式。删除蓝牙设备上配对记录并重新连接耳机。

问：无法开机吗？
答：请检查耳机是否有电量。

问：可以更换耳机中的电池吗？
答：不可以。本耳机使用内置的不可拆卸锂聚合物电池，无法替换。

问：可以在开车时使用耳机吗？
答：为了安全起见，我们强烈建议您不要在开车时使用耳机，避免分心驾驶。

问：为什么有时连接会在 10 米内断开？
答：耳机遇到 WiFi 路由器，4G 信号，大功率电器等设备时，蓝牙信号可能会干扰连接。可通过更改环境或重
新连接来解决。

问：为什么电脑或手机没有声音？
答：请检查电脑的输出通道是否支持 A2DP。同时检查耳机和电脑 / 手机上的音量设置。

问：为什么我无法控制手机上播放的曲目的音量应用？
答：由于各种应用软件的配置不同，耳机可能与某些 APP 不完全兼容。

问：如果蓝牙连接功能无法关闭或打开，该怎么办？
答：首先请将配置的音频线插入耳机的音频端口，其次将其取下，重新设置耳机的蓝牙功能。

问：为什么连接音频电缆时蓝牙会关闭？
答：这是 BH600 的一项特殊设定。当用户插入音频线时进入音频端口，所有蓝牙功能按钮暂时停止工作，蓝牙
关闭。拔出音频线时，蓝牙将再次可用。
 

常见问题



1. 请在操作产品前，请仔细阅读并遵守这些说明。 
2. 为了获得最好的体验，请始终按照说明书描述的方式进行使用。 
3. 请小心使用耳机，保护它们不受外部干扰损害。 
4. 请用柔软干布擦拭耳机。不要用水，清洁剂，抛光剂等直接清洗， 
可能会对你的耳机造成不可逆的损坏。 
5. 请避免暴露在极冷或高温的环境中，以及磁场或潮湿环境。 
6. 请勿长时间高音量听音乐，可能会对你的听力造成永久性伤害。 
7. 产品配置小零件，不适合 3 岁及以下儿童使用。 
8. 耳机含有磁性材料。 
9. 耳机内置锂电池。如果使用不当或损坏，可能存在安全隐患，并有爆炸的危险。 
10. 若电池发生泄漏，禁止液体接触皮肤或眼睛。 
11. 请在登机前必须关掉耳机。 
12. 耳机不可与日常生活垃圾一起处置。请按照当地规定处理。 
13. 请不要在离起搏器近 10 厘米的地方使用耳机。 
14. 请勿非正常使用或损耗产品及附件。 
15. 请不要将耳机暴露在 -20℃以下或以上的温度下 + 45℃。 
16. 请不要在 0℃以下或 45℃以上的温度下充电。 
17. 请不要试图烧毁耳机。电池可能会爆炸受伤和死亡。 
18. 请勿擅自打开、修改、拆卸、修理或以其他方式打开耳机内部结构。 
19. 请不要将耳机使用或存放于车辆安全气囊附近，以免造成下列危险受伤。 
20. 开车、慢跑或步行穿过车流时不要戴耳机区域。耳机有效隔离外部声音和噪音，这意味着在使用时，你可能
听不到周围的声音。 
21. 请勿跌落、坐压或对耳机造成其他不寻常的冲击。 
22. 请勿暴露于火，水或高压设备中。 
23. 请不要将产品暴露在雨中或潮湿处。 
24. 请不要在靠近水、浴缸、水槽、桑拿、游泳池等潮湿的地方使用耳机。

安全指南



400-613-1096 www.saramonic.com info@saramonic.com


